
ROMANTA
.I{JDETUL MEHF"DINTI
ORA$UL BAIA DE ARAM;.
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

incheiat azi 3l MARTIE2022.la sediul Consiliului Local al orasului Baia de AramS,.iudetul Mehedin{i, unde
are loc qedinta ordinard a Consiliului Local al ora;ului Baia de Aramd, convocatd prin Dispozilianr.94 din25.03.2022^

ernisa de prirnarul oragului Baia de Aram6, domnul Tudorescu Ilie lon. la care sunt prezenti 15 consilieri din totalul de

l5 consilieri ?n funclie, cu urmdtoarea proiect al ordinei de zi:
I . Adoptarea procesului-verbal al qedinlei ordinare din data de 28.02.2022;

2. Proiect de hotdrAre pentru modificarea si completarea Hotdrdrii Consiliului Local al oragului Baia de Aratnd trr.

19131.03.2021 privind aprobarea concesiondrii prin licitalie publich a paji;tilor proprietatea publicd a oragului Baia de

Aram6, judelui Mehedin{i - iruiliator Tudorescu llie lon - primar;
3. Proiect de hotarAre pentru modificarea HCL nr. 41131.08.2020 privind instituirea unor mdsuri fiscale;i

aprobarea Procedurii de anulare a accesoriilor aferente obligaliilor bugetare principale restante la data de 31.03.2020

inclusiv, clatorate bugetului local de cdtrg contribuabilii deperaza administrativ teritoriald a ora;ului Baia de Aramd -
iniliutor Ttrdore:cu Il ic lon - primar;

4. Proiect de hotdr6re privind nominalizarea de cdtre Consiliul Local al ora;ului Baia de Arama a doi consilieri
locali care vor avea calitatea de evaluatori in cadrul comisiei de evaluare a perfotmanlelor profesionale individuale ale

secretarului general al ora;ului Baia de Aramd - ini{iator Tudoresctt llie lon - priruar:
5. Proiect de hotdrAre privind mandatarea reprezentantului ConsiliLrlui Local al orasului

exprirne votul asupra punctelor ?nscrise pe ordinea de zi a qedinlei AGOA de la SECOM din
Baia
data

de Arama s6-;i
de 11.04.2022 -

iniliator Tuclore,vcr.t llie lon - primar,'
6. Proiect de hotdrdre privind rectificarea bugetului local al ora;ului Baia de Arama pentru anul2022 - ini{iator

I tt(l()1'(.\cu llte lon - pl'lr)rur.'
7. Proiect de hotdr6re privind inilierea procedurilor necesare pentrll infinfarea unui ".parc industrial";i unei

societ5li cu aclionariat fondator Ora;r,rl Baia de Aramd prin Consiliul Local al ora;i,rlui Baia de Arama, av6nci ca obiect
principal activitatea de administrare imobile, precum si dezvoltarea proiectelor de construc{ii - iniliator Ancu{a Victor' -
crttsilier !ocal:

8. Proiect de hotdr6re pentru revocarea Hotdrdrii Consiliului Local al oragului Baia de Aramd nr. l/18.01.2022
privind aprobarea renunfdrii la judecata aferentd dosarului nr.964ll\l12021,aflat pe rolulJudecatoriei Baia de Aramd,
avAnd ca obiect revendicare imobiliard - initiator Tudorescu llie lon - primar:

9. Proiect de hotdr6re privind revocarea din functie a viceprimarului orasului Baia de Arama, judeful Mehedinti.
domnul Buncianu Mirel - iniliatori: Alexqndru Bogdan Cezar. Berbec Dorel. Sanislav Florin Lucian, $alapa lon. Virzob
Dorin - consilieri locali;

10. Diverse;

$edinfa ordinari se desfisoari crr prezentarea fizic,i a c.onsilierilor locali.
Domnul Boteanu Comel, prezent in cadrul gedinlei ordinare a Consiliului Local prezintd caftea .,Repere Culturale

gi Etnografice din Plaiul Cloganilor" gi revista ,,Rdstimp". Cartea cuprinde o prefafd a lucrdrilor domnului Pavel
Ciobanu. Prin aceast6 lucrare eu mi-am propus s6 duc mai departe ceea ce a inceput domnul Pavel Ciobanu in acest Plai
al Cloganilor, respecliv sd valorificdm crea{ia populard. Jin sd mullumesc pentru cd a}i inleles irnportanfa cdrti ;i cd ati
aprobat sprijinul financiar necesar redactdrii acesteia.

In continuare, domnul Boteanu Cornel inm6neazd tuturor consilierilor locali cartea ,,Repere Culturale ;i
Etnografice din Plaiul Cloqanilor" ;i revista,,Rdstimp".

ln continuare, domnul Sanislav Florin Lucian afirmd cd dore;te ca proiectul de hotSrAre privind revocarea din
funclie a viceprimarului oraqului Baia de Aram5, judelul Mehedinli, domnul Buncianu Mirel sa fie retras de pe ordinea
de zi a gedinlei, urmAnd a fi introdus pe ordinea de zi a qedinlei ordinare urmdtoare a Consiliului Locai. Ceilalli iniliatori
ai proiectului, respectiv domnii Alexandru Bogdan Cezar, Berbec Dorel, $alapa Ion, Virzob Dorin, afirmd cd sunt de
acord cu retragerea de pe ordinea de zi a proiectului.

l)omnul Sanislav Florin Lucian inainteazd domnului secretar procesul verbal prin care s-a luat act de demisia
domnului Cojocaru Ioan din func{ia de pre;edinte al comisiei economice gi prin care a fost ales domnul Sanislav Florin
Lucian prqedinte al comisiei.

Domnul prqedinte de gedinld Martinescu Grigore Claudiu supune la vot ordinea de zi, aceasta fiind aprobatd in
unanimitate ( 15 voturi ,,pentru" ).



Se supr,rne Ia vot procesul verbal al ;edinfei orclinare clin data de 28.A2.2022, acesla fiind aprobat in unanimitate (

1 5 voturi ,,pentru" ).
1; 

"ontinru.., 
domnul preqedinte de ;edin15 prezint[ proiectul de hotdrAre pentru modificarea 9i completarea

Ilot5rarii consiliului Local al oragului Baia de AramS nr. titll.03.2021privind aprobarea concesionarii prin licitalie

publica a pajiqtilor proprietatea prUti"a a ora;ului Baia de Aram6, judelul Mehedinti'

Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd ar trebui sd ne gandirn ;i la crescdtorii de animale 9i sa le olbritn un

pachet f-avorabil, in sensul de a stabili perioada de concesiune la 10 ani.

Dornr]ul Alcxandru Bogdan Cezar spune cd gi la marea majoritate a proiectele cu finantare europeand care se dau

pentru crescdtorii de animalJperioada de implementare este de minimr-rm 10 ani'

Domnul Sanislav Florin Lucian, propune, de asernenea sd fie luatd in disculie ;i posibilitatea de a fi introdusd in

cacl.,rl ciocurnenta{ie condilia ca ta ticitalie sd participe persoanele fizice qijr,rridice care au domiciliul/sediul pe raza

oragr-rlui Baia de Aram6, sd nu ne trezim"., 
"r"r.dtori 

de animale din Gorj, Dolj sd vind cu animalele la noi pe pajiqti, iar

locuitorii ora;ului sd raman[ spectatori. Eu nu stiu dacd din punct de vedere legal este o problemd'

Domnul Ancuia Victor aduce la cunogtintA prevederile art.8ll din Codul civil care reglementeazd cd.poate avea

calitatea de concesionar orice persond fizii sau juridicd, precum qi prevederile ar1.-306 din codul administrativ care

statueazi cd - contractul de concesiune de bunuri proprietate publica se incheie in conformitate cu legea rom6n6'

indiferent de nalionalitate sau cetd{enia concesionaruiui,'pentru o perioadd care nu va putea depdqi 49 de ani, incepand

cu data semnarii.
Do*nr-rl Sanislav Florin Lucian spune cd este de acord, insd refuz sd cred cd cineva de la Gorj va contesta caietul

de sarcini c6 nu am dat dreptul sd participe qi din alte localitali la licita{ie'

Domnul primar afirmi ca anirl trecut am pus condilia, pentru a proteja crescdtori.i locali, sd facd dovada cd in unul

dintre ultimi 5 ani, cu exceplia anului 202r, sit fti avut inscriie animaie in iegistrul agricol al oraEr"rlui Baia de Aramd, iar

Cuftea de Apel a considerat-o nelegalS. 11.- 1^^^1:+^+^ ^A:.-
Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd acea conditie defavoriza crescdtori de animale din localitate, adica pe cei

care aveau animale de mai pu{in de 7,2 ani. Eu nu cred cd este aceia;i spe{6'

Domnul Cojocaru Ioan intreabd care este riscul dacE introducem aceastd condilie'

Domur-rl Sanislav Florin Lucian afirma cd refuzd sd creadd ca vor veni crescdtori de animale din alte localit6li sd

conteste caietul de sarcini. Dacd nu introducem aceasta condilie, ne trezim c6 vin 3,4 asocialii si participb la licitatie'

Doninul primar spune cd doar asocia{iile patrimoniale locale ale crescdtorilor de aniurale au dreptul de preferinld

la coucesiunea pajigti lor.
Domnul Tatomir Valentin afirmd cd dac6 se adoptd aceastd variantd este posibil sd fie contestata 9i iaraqi se pierde

r-rn a,. Dac6 se activeazd clauzade preferinll. atunci ciescdtorr-rl local este protejat in fafa orcdrui te(. Adicd, dacd terlLrl

vine gi oferd, este intrebat crescatorul local, egti de acord cu prelul, iar in caz afirmativ picd te(ul.
Domnul Alexandru Bogdan Cezar spune cd noi putem sd introducem aceastd clauzd, insd dacd vine cineva 9i

contesta, tot ct'escdtorii vor avea de pierdut.

Domnul Dr-rndrin{u Ionel Rafei, prezent in cadrul qedinlei in calitate de reprezentant al Asociafiei crescdtorilor de

Ovine qi Caprine din Stdne;ti gi Marigegti, afirmd cd este o hotarare definitiv[ a Cu(ii de Apel Craiova, pe care am

studiat-o. Acolo lucrurile au degenerat din punctul meu de vedere cd s-a impus acea condilie cu prezerrtal'ea clovczii de

la registrulag6col de cdtre pers-onelor frzice. Sentinta nu face vorbire de asoicialii. Avdnd un lucru judecat eu nu v[d o

problemd, inia decizia vd apa4ine. E plcat de acesti oameni, asocialia este protejatd de lege.

Domnul Sanislav Floiin Lucian afirmd cd instanla ne spune exact ce sd elimindm din caietul de sarcini'

Domnul secretar afirma cd nu s-a judecat qi condilia impusd anul trecut cu privire cd la licitalie pot participa doar

persoanele fizice ;ijuridice care au domiciliul/sediul pe raza oraqului Baia de Aramd, insa in spatele proiectului a fost

depusd o speiS similard.
Domnul Dundrinfu Ionel Rafel spune cd dacd hotdr6]i introducerea acestei clauze, singura dezavantajati este

asociafia, insd asocialia nu va contesta niciodatS.
6omnu1 Martinescu Grigore Claudiu spune cd poate fi contestatd de cdtre altd persoand.

Domnul primarupun. Ia este de acord s6 fiL introdus[ aceasu clauzd, insa crescdtorii de animale trebuie sd

con;tientizeze cd existd riscul ca aceastd hotdrAre sd fie contestatS.

Domnul Alexandru Bogdan Cezar spune ci putem gdndi o altd variantd. La prima licitalie sd participe doar

crescdtorii locali cu domiciliul pe razao.uqulri, iar in cazuiin care rdm6n suprafeie neatribuite, sd permitem accesul qi

crescdtorilor de animale din alte localitdli.
Domnul primar afirm[ cd este aceeaEi chestiune care poate fi interpretatd ca restrictivd.

Domnul Sanisiav Florin Lucian afirmd cd degeaba avem pajigti ;i noi le ddm crescdtorilor locali din alte judefe.

punem sd scotem clauzaanulat6 de cdtre instanld gi ldsdm acelagi caiet de sarcini ca anul trecut.

Dupd disculii, domnul Sanislav Florin Lucian propune primul amendament: modificarea art. 1, alin' (2) din

proiectui de hotarare, reformularea cap. III- Durata de concesiune din studiul de oportunitate, reformularea pct. 2'5 -



Durata concesiunii din caietul de sarcini, dup6 cum urmeazS '.,,Dttratct contractttlui de concesir'me se stabileSte la I0

ani. confbrm art.9, alin. (1) din oUG n). suzols privind or4{anizarea,^1!yiyi.:,\*ea si exploatarea paiistilor

permonente ;i pentru modificarea si completarea Legiifondultti.fuiciar nr. l8/199l. ". in acest sens se va reformula qi

cap. lll - Dr-rrata concesiuni din modelul contractului Ie toncesiune aferent documentaliei de atribuire'

Se surpr-rne la vot arnendamentul individualizat mai sus, acesta fiind aprobat in unanimitate (15 voturi ,,pentru")'

Domnul Sanislav Florin Lucian spllne cd fa{[ de caietul de sarcini de anul trecut, lipsesc 100 de ha din trupr-rl de

p6;une Vdcdria. Ce s-a int6mPlat?.
Dotnnul priuar afinr-rd cd am propus eliminarea celor 100 ha din car-rza faptului cd acestea au categoria de folosinli

neproductiv.
Domnul Dunarinlu Iolel Rafael spune cd asocialia a l}cut solicitare gi pentru acest teren de 100 de ha' Art' 6 dir-r

Ol)G 34lZOl3 spune clar. amenajamentul pastoral trebuie sd fie respectat. Aceasta suprafala este inclusl in

amenajament, asocia{ia a pus cerere, irrseamnd ca va pldti. Se fac lucrdri ;i se aduce pSgunea la starea initiald'

Dornnul secretar aflrrnd cd la momentul irrtocmirii amenjamentului, trupul de paji;te Vicdria nu era inscrisin caftea

firnciar6. I)upa ce s-a inscris in cafiea funciarr, suprafala de aproxirnativ 100 ha apare cu categoria de folosintd

neproductiv. orJG 34lzol3 stipuleazd faptul cd avem obligatia de a pune in valoare, respectiv concesiona terenuri avdnd

caiegoria cle folosin[d paji;ti, .i ,, t...nr.i avAnd categoria de folosinld neproductiv'

Dornnul Tatomir Valentin spune cd at6ta timp iat existd interes pentru acesti suprafald apreciez cd nu este o

problemd s6 fie cornpletatd documentalia in acest sens'

Domnul secretar sfune ca acestd problemd a fost discutatd giin cadrr-rl qedinlei extraordinare din data25'03'2022^

iar expertul in mdsurdtori topografice a intocmit documentalia tehnicd prin includerea terenului av6nd categoria de

folosin{a neproductiv. Agadar, dupS inciuderea acestei ,rprui.1", trupul de pajigte Vdcdria, a fost delimitat in doud

loturi, lorr-rl nr. 1 cu ,r-,pru'fuiu ieZie ,1319 ha 9i lotul nr. 2 cu suprafala de207,4608ta'

Dornnul Sanislav Florin Lucian propune cel de-al doilea amendament: modificar ea art. I li art' 2 din proiectul

de hotdrAre, a studir-r1-ri de oportunitate qi^a caietului de sarcini, in sensul cd trupul de pajiqte vdc[ria va fi delirnitat in

cloua loturi care vor cuprinde qi suprafala avAnd categoria de folosinla neproductiv, lotul nr.^1 cu suprafala totala (ps+

neprocluctiv) de 266, 1 3 1 9 ha ;i loiul nr. 2 cu suprafala totald (ps+ neproductiv) de 2_07 ,4608 ha' ln acest sens se vor

rnodifica tabelurl prevdzr,rt la cap. - Descrierea Ei identificarea bunurilor ce urmeazd a fi concesionate, tabelul prevdzut la

cap. - Nivelul rnllim al redeven{ei din studiul de oprtunitate. tabelul prevdzut la pct..i - lnformalii generale privind

obiectul concesiunii, tabelul prevf,zut la pct. 2.6. - Redeven(a minirnd Ei urodul de calcr-rl al acesteia $i tabelul

centralizator prevdzut la pct. 2.8. - Criterii de eligibilitate din caietul de sarcini'

Se supr;ne la vot amendamentul individualiiat mai sus, acesta fiind aprobat in r,rnanirnitate ( 1 5 voturi ,,pentru").

Domnul Sanislav Florin Lucian propune sd fie pus in discu(ie un ultim amendament, in sensul cd 1a licitalie sd

participe doar crescdtorii locali. Avem riscul ca cineva sd conteste.

Domnul primar spune cd in concordan!5 cu codul civil ;i codul administrativ, orice persoand poate sd participe la

licitalie. putem incerca,;i oragul Tismana a introdus in 2019 aceastd condilie sd participe doar crescdtorii ct-t

clorrricili,l/sedir-rl pe raza oiagrluiTirrunu. La einu a contestat nimeni. Trebuie s6 congtientizdmcd existd riscul de a se

contesta 1-rotdr6rea.

Domnul Tatomir Valentin spune cd este o fbrmd de protec(ie, insa exista riscul contestdrii.

Dornnul Alexandru Bogdan Cezar afirmdcd in orice situalie crescdtorii locali au aceeaqi soartd, dacd vine cineva

si contestd cade, iar dacd nu vine nimeni ei rdm6n pe 10 ani de zile, altfel le poate lua alti asocia!ie.

Domnul Sanislav Florin Lucian spune ca este o problemS de logica. Dacd cineva contesti caietul de sarcini de la

Gorj, inseamnit cd alavenea la licitalie ;i cagtiga. Noi practic le securizam, insd dacd persoana respectivd contestS, in

moi clar era participant la licitalie. Practic sc6pdm de un risc, insd ne asumdm alt risc.

Domnul secretar afirmd cd mai este un risc. Noi demardm procedura de licitalie, se ?nceheie contractele de

concesiune, iar hotdrarea este anulatd dupr incheierea contractelor. in acest timp se poate lua subvenliile de catre

crescdtori de la APIA. Ce facem in aceastd situalie?.

Domnul Tatomir Vaientin spune cd este adevdratd ;i acestd chestiune.

Domnul $alapa lon spune.i darn banii inapoi. Este riscul mai mare prin impunerea acestei condilii'

Domnul Sanislav Fl^orin Lucian spune ci trebuie sd ne asumlm ttnele lucruri. Nu o sd putem sd protejdm

crescatorii locali dacl nu ne asumdm riscuri.
Domnul Ancula Victor afirmd cd in situalia in care va fi iard;i contestatd hotdr6rea, sd introducem o clauza

contractuald in sensul de a se sista demersurile pAnI la solulionarea definitivl ca sd nu producd efecte contractele'

Domnui Dundrinlu lonel Rafel spune cd legal nu ai cum sd m[ ingrddeqti pe mine-

Domnul primar spune cd noi, consiliul local, trebuie sd ne ingrddim'
Domnul $alapa lon apreciazd cd nu trebuie sd ne complicdm'



Dornnul Sanislav Florin Lucian spune cd da.cil vrei sd iei o
riscuri. Punem in contract acesta clauzd, notific.5m fennierii, iar ei r

subvenlie la APIA.
Domnr-rl primar spune cd anul trecut am inserat clauza' ca in cazul unei soh-rtii nefavorabile in acel litigiu,

contractul va inceta de drept gi v-a salvat pe voi consilierii locali.

Domnurl Sanislav Florin Lucian spune cd anul trecut daci eram fermier depuneam la APIA. Fdrd riscr-rri nll puten-l

proteja crescdtorii locali, eu zic sd analizdm 9i sd ludm o decizie'
Domnul Ancuta Victor spune cd putem si ddm noi banii inapoi'

Domnul Tatomir Valentin afirmd ci mai este o variantd intermediarS, dar trebuie sd ne g6ndim la ea' Cum legea le

confera asocialiilor locale dreptul de preferinfd, putem noi prin procedurd internd s6 le recunoa$tem acest drept 9i

persoanelor ftz,ice.
Domnul Dunarinlu Ionel Rafael spune c5 nr-r ai lege sd faci ala ceva.

Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd este aceeagi chestie. condilie discriminatol'ie.

Domnul Maritinescu Grigore Clar-rdiu spune ci noi discutdm aici de cum sd fentam legea.

Domnul Alexandru nogian cezar afirmdcd nu crede cr va veni cineva peste crescdtorii autohtoni sd parlicipe la

licitalie.
Domnul Ar]cu{a Victor spune cd dacd bdgdm acestd clauzd cei cle la Padeg pot sd conteste. Terenr'lrile sunt pe raza

lor admin istrativ teritorialS.
Domnul Dundrinfu Ionel Rafael spune cd trebuie sd gtim un lucru. oricare dintre crescdtori care va pierde licitalia

va contesta. 'Ioii nu pot sd caglige. Cineva va fi nemullumit'
Dornnul Alexandru Bogdan Cezar spune cd atunci o lSs6m aqa'

Domnul Sarrislav Florin Lucian spune cI nu are nimic impotrivd, dar este vorba de oameni'

Domnul Tatomir Valentin spune c[ mai este o variantS. Ma gandeam la temen.. suntetn acum in 0 i aprilie' E'i au

nevoie cle contract la data ma.rimd de l5 iunie. La i mai ar putea frrezultatul atribuirii. Ar trebui 30 de zile sd asteptdm

ca s6 vedem claci exista cumva Lln recurs gra!ios. $i dLrpa sa incheiem contractul la 1 iunie. E vreo problemd?'

Domnul Dundrin{u Ionel Rafael spune cd nu ai cum sd te incadezi. Sunt termenele de publicalie, de contestalie'

I-lotdrArea trebuie redactatd, mai dureazd la secretar 2 sdptdmdni.

Domnul primar spune cd dacd se adopt[ azi,holdrdrea se inainteazd luni la Prefectr-rri.

Domnul Alexandru Bogdarr Cezar afirmd. cd in acest cazvotdm priectul pe lege.

Domnr-rl Maftinescu Grigore Claudiu afirmd cd acest amendament nu se mai supune la vot.

in continuare, clomnul .Incula Victor spune cd avem o alt[ situa{ie. Amenajarnentul pastoral expira in 2027, in

rnai. Agaclar proplln un al treilea amendament : modificarea art. 3 din proiectul de hotdrAre, reformularea paragrafuh-ri

9 de la cap. Procedu ra ulilizat1 in vederea atribuirii contractelor de concesiune, refotmularea pamgrafului 6 de la afi, 4

- Criterii dL atribuire pentru stabiiirea ofertei ca;tigdtoare clin documentalia de atribuire, dupi cum urmeazd: ,,lncheierea

contt.crcttthri cle concesitrne a suprafetelor de paji;ti atribuite in ru"ma licita;iei ptLblice cdtre tm ter{ adjttclecatar.

persoand.fizicd sau jrLridicd. alti decdt o asocialie patrimoniald a membrilor colectivitir\ii locale. se poate.face nutttcti
'syb 

condi.{ia stt,spensivd a neexercitirrii dreptultri de preferinld prevdztt de art. 9, alin. (7"3) din OtlG nr. 34/2013 de

ccitre asocicryiile patritnoniale ale membrilor colectivitalii locale. proprietari de anintale inscrise ln RNE, tnsd in ipolezu

exercitdrii drepiilai tle preferintd, contractul de concesittne va fi incheiat cu asocia{ia patrimoniald a membrilor

cctlectivitdlii locale in condiyiile obiectului licita{iei ptrblice, respectiv - suprafayd, pre{ adjudecat, termene ;i condiyii

impuse cle amenaiamentul pastoral, precum si cele impuse ca urmare a actuolizdrii amenaiumentului pastoral". \n

acest sens urmeazd sd se reformuleze gi la cap. V - Drepturile gi obligaliile pd4ilor, pct.3,lit. o) din contractul de

concesiune pentru suprafe{ele de pajigti aflate in domeniul public al oragului Baia de Aramd, aferent documentaliei de

atribuire, dupd cum urmeazd: ,,Utilizatorii de paji;ti au obligalia sd aplice ac{iuntle tehnice cuprinse in amenaiamentul

pastoral in iigoare, precum qi cele impuse ca 'urmare a actualizdrii amenajamentului pastoral", precum ;i cap. IX, 1it.

1) - incetarea contractului. dupd cum urrneazd: ,,in cazul nerespectdrii prevederilor amenajamentului pastoral in
vigoare, precum ;i a prevederilor amenajamenhtlui pastoral acttLalizat" , De asemenea, se reformuleazd gi pct.^3, lit' 1)

- Clauze referitoare la incetarea contractului de concesiune din caietul de sarcini, dupi cum urmeaz6: ,,ln cazul

nerespectdrii prevederilor amenajamentului pastoral tn vigoare, precum Si a prevederilor amenaiamentului pastoral

actualizat".
Se supune la vot amendamentul individualizat mai sus, acesta fiind aprobat in unanimitate (15 voturi ,,pentru").

Domnul Ancula Victor propune ca ia constituirea comisiei sd ne alegem noi prin vot, nu prin nominalizate, dacit

sunleli de acord.
Domnul Cojocaru Ioan afirmd cd sunt desemnat ca qi secretar al comisiei.

urmdtoarea perioadd o sd md retrag din consiliul local ginu mai are rost sd fac parte.
Vreau sd aduc la cunostintd cd in

Domnul Alexandru Bogdan Cezar inlreabd de ce dorili sd vd retrage{i, la care domnul Cojocaru
motive personale.

decizie in interesul oamenilor. trebuie sd-[i asurni

nu iau in considerare notificarea qi tot depun pentru

Ioan spune cd din



Domnul Ancula Victor il propune pe domnul Sanislav Florin Lucian ca preqedinte a.l comisiei'

Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd av6nd in vedere cd PN[,-ul 
-are 

cei mai mulli consilieri locali cred cd

persoana cea mai potrivitd este domnul Tatomir Valentin'

Domnul Tatomir Valentin afirm5 c5 este mai tot tirnpul plecat.

Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd trebuie sd va aiumali pozilia. Acum v-a{i dat seama cd este greu' Din ce s-

a intamplat anul trecut a1i inv61at, aveli experienfd. Eu pot sd iau preEedenlia cornisiei, imi asum, dar v[d o lips[ de

asLunare a responsabilitali i.
Domnul sarrislav Irlorin Lucian il propune pe domnul Buncianu Mirel ca sd indeplineasc6 funclia de secretar al

comisiei de evaluare.
Se supune la vot propunerea ca domnul Buncianu Mirel sd indeplineasca functia de secretar cu drept de vot al

con-risiei de evaluare, acesia fiind aprobatd cu 8 voturi ,,pefltru" (Alexandru B9Sda1 Cezar, Berbec Dorel, Cucu Ion'

Cliochina Ilie, Sanislav Florin Lucian, $aiapa Ion. Virzob Dorin, Virzob Toader) 9i 7,,ab1ineri" '- .-- 
L-,-.oniinror., domnul pre;edinte de"Eedinta supune la vot cel de-al patrulea amendament: rnodificarea ar1' 7 din

proiectul de hotdrdre, in sensul cd domnul cojocaru ioan nominalizalcasecretar comisiei de evaluare, se inlocuieqte cu

dornnul domnul Buncianu Mirel - viceprima'ruh-ri oraEului Baia de Aramd, acesta fiind aprobat cu 8 voturi ,,pelltru"

(Alexandru Bogdan Cezar,Berbec Dorel, Cucu lon, Ciochina ilie, Sanislav Florin Lucian, $alapa [on, Virzob Dorin'

Virzob Toader) qi 7,,ab1ineri".^.-".-i,;."r,irr"*,'Aomnul 
Ancu{a Victor. propune cel de-al cincilea amendament: paragraful 3, de.la pr-rnctul 2'3' -

obligativitatea exploatdrii in regirn cle continuitate gi permanentd din caietul de sarcini. se reformuleaz[, dupd cum

rrr.meaz6: datelor tehnice se face cu sprijinul compartimentelor de specialitate care- vor acorda toald atenlia la

tnlocmirea antemdsurdtorilor, documentaliei tehnico-economice tn baza clatelor culese din teren imprer'Lnd de cele doud

pdrli, pentnL supra./elele care necesitit a fi exectLtate lrrcrdri. care vor .fi materializate in teren cLL vopsea de o aruunitd

cttloare tn fiecare an (culoarea unitctrit pe toale paii;tile concesionate) si vor avea anexate tnventar de coordonaLe tn

sisteru STEREOGRAF'IC 970, Termentrlpuntrulr,iugrrrrdatelor;i tntocmirea documentaliilor este anual pand la 30

iunie (motivalia este cd pand la aceastd iatd se potitilege date despre vegeta{ia ierbacee. lemnoasd, den'sitate' e't'c')'

Anual. cle co,nm acord se vor tntocmi grafice^de contiol privind veri/icarea i.ncdrcdttu'ii de animale;i respectarea

prevederilor amenai amenhrltLi pastora 1 ".

Se supune la vot amendamentul individualizat mai sus. acesta fiind aprobat in unanimitate (15 voturi ,,pentru")'

i; .o;i;.ru.e, dornlul Ancu{a victor spune cd avem constructii (stene) care nu sunt inscrise in cdrlile funciare'

agadar. propun cel de-al qaselea amendament: paragraful 4 de 1a punctul 2.3. - obligativitatea exploatdrii in regirn de

continuitate gi permanenld din caietul de sarcini. se-refbrmuleazd, dupd clun urmeazd'. ..ln sittntia in care se dore;te

constrttirea tmor obiective cu cqracler provizoriu pe durala contracttLlui. concesionarul este obligat sd se adreseze

atttoritittii emitente a autorizaliei de coistruire, cLL'o docwnentalie tehnicd con/brm Legii 50/1991 privind autorizarea

execttdrii lucrdrilor de construclii, reptLblicotd. ,, rnodificdriie si completdrile ttllerioare' care sd con{ind in mod

obligatoritt avizul fayorabil al proprietirtilui terenrLlti (ln spelir concedentul). Pentrtt a veni tn sprijinil crescdtorilor de

oniirate. ctr prit,iie ta siruplffiiareo, rerh,cerea timpuhi, respectiv creerea rmor condi\ii civilizate de trai ;i desJd;tu'are

a activita{ilor tn condiyii iormale .5i la standaide ridtcite prin reantenaiarea, refacerea construc[iilor existenle.

atttoritdlil.e locale vor efecttLa actualizarea datelor tehnice cadastrale la localiile imobilelor - construclii exisLenLe (urtcle

este cazul incliferent dL staditil;i starea lor actuald), cdt ;i de contlr pe toate sttprdeyele incluse tn amenajamentul

pct,storal ;i vor identi/ica solulii de finanyare in litnita fondurilor disponibile".

Se supllne la vot amendu*.ntrl individualizat mai sus, acesta fiind aprobat in unanimitate (15 voturi ,,pentru")'

in 
"ontiruure, 

domnul Ancula Victor spune ci raportat la anumite pdreri contrare ale membrilor comisie de

evaluare cu privire 1a conlinutul art,3.3., atln. 1to1 - Determinarea ofertei cAgtigdtoare din cadrul documentaliei de

atribuire, propune cel de-al qaptelea amendament: prevederile aft.3.3., alin. (10) - Determinarea ofertei cagtigdtoare

din caclrul documentaliei de atiibuire, se reformuleazd,, dup6 cum utmeazd'. ,,Deschiderea plicurilor interioare se face

nttmai clupd semnarea procesului - verbal prevdzut la alin.. (9) de cdtre toli membrii contisiei de evaluare ;i ofertan;ii

prezenti la ;edinya di deschidere a licitiyiei. in ,situalia tn care tmii ofertanli nu asigurd prezenla la ;edintra de
'deschidere 

a licitafiei, ace;tea vor fi men{ionaliu ca absenyi in procesul verbal (a semndturd), procedura de derulare a

licitayiei urmandu-;i cursul normal.
Se supune la vot amendamentul individualizat mai sus, acesta fiind aprobat in unanimitate (15 voturi ,,pentru")'

il;;ti;rrre, domnul Ancula Victor, propune cel de-al optulea amendament:cap. V- - Drepturile.gi obligaliile

pd4ilor, pct. 3, lit q) din contractului de concesiune pentru suprafelele de pajigti aflate ?n domeniul public al oraqului

Baia de Aramd aferent documentaliei de atribuire, se ieformuleazd, dupd cum urmeazd,,sd respecte dreptu!de servitude

(trecere) a celorlalyi concesionari la suprafe[ele concesionate, iar pentru servitutea prin alte forme de proprietate

(administrare) obyinerea acordurilor necesare rdmdn tn sarcina concesionarului " -

Se supune la vot amendamentul individualizat mai sus, acesta fiind aprobat in unanimitate (15 voturi ,,pentru")'



Dor-nnul pre;edinte de gedin{a supune la vot proiectul de hot[rdre pentru modificarea qi completarea HotArarii

co.siliului Local al oragului Baia de Arama nr. o)sl.o3.2021privind aprobarea concesiondrii prin licita{ie pr-rblicd a

pajigtilor proprietatea publicd a oragului Baia de Aramd, judelul Mehe<iinfi, cu cele B amendamente aprobate anterior,

acesta fiind aprobat in unanimitate (15 voturi .,petrtru")'- -""-i; 
";;ri,.,.,u.., 

avAnd in vedere pr"r"rtru unor chiriagi ANL in cadrul qedinlei, domnul pre;edinte de sedinld

propune luarea in disculie a problemei sesizate. respectiv debran;area acestora de la serviciul de apa 9i canalizare'

Domnul viceprimar spune ci a ais"uiai cu reprezentanlii de la SECOM. iar aceqtea ne-alr comunicat situalia

clcbitelor. o s6 co,stitui.r o comisie care sd calculeze clebitul care il are fiecare chiria$. Acest debitat nu s-a calculat din

anul 2019.
Domnul primar spune cd este o situalie mogtenitd din trecut. SECOM faclvreazd prirnariei consumul de ap6, iar

prirndria trebuie sd incaseseze de la chiriaEi. Aceastd problema nu mai trebr-rie sd persite, Ei noi am luat hotdrArea ca

flecare sd se branseze individual.
l)omnr-rl Sanislav Florin Lucian afirmd cd legea interzice aclucerea de modificdri locuinlelor ANL, 1?ira

clocurnenta{ie tel-rnic6 necesard. Trebuie ;i acordul primariei oragului Baia de Aramd. Noi avem datorii, dar nu ne spune

nimeni c6t avem.
Chiriagii ANL prezenli spun cd au venit la primarie sd pl[teasc[ apa, dar nu le-a incasat nrmenr'

Domnul viceprimar spune cd nu s-a debitat consumul pentru fiecare apartament.

Dornnul Sanislav Floiin Lucian spune cd problema esfe veche qi se datoreazd unei proaste admnistrari'

Dornnul Dundrinlu Ionel Rafel spune cd intotdeauna de la SECOM s-a cerllt sd se spargd locuin{ele, ceea ce nll

era prevdzut prin contract. Deci nu este iegal sd se tragd ap5 prin alte conducte. PAna eu mi-am pierdut mandatele se

centraliza par-r;al in funclie de apratament. Este cel mii simpiu, pentru ca po{i s5-i opreqti bani, chiria;i au salarii in

cazul it.t care nu Platesc.
Dornnul Mafiinescu Crigore Claudiu spune cd este un abuz din paftea primdriei sd lase chiriagii {ird ap6'

Domlul Tatomir Valentin spune cd soh-rfia este sd se constituie o asocialie.

Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd prim[ria trebuia sd vind sa facd instalatia.

Domnul primar spune cd atunci cand am iost ales primar am gdsit acest titlu executoriu. Nimeni nu a avut curaiul

sd rezove problema acesta.

Domnul Sanislav Florin Lucian splute cd este simplLr. Nu avem bani sa ptdtirn apa pentru cd stau unii fErd

contract gi nu platesc chirii. Avem probleme la blocurile ANL pentru cd suntem incapabili si facem o instala(ie la o

cladire care este a noastrd. c6nd merge un oficial al primdriei gi pune afiq ca fiecare locatar sa-$i fac6 instalalia de apd

singur, este o problemd. Noi trebuiJsd ludm o decizie ca probierna s[ nu mai continuie 9i vorn vedea cum pl5tim'

Doinnul viceprimar, dumneavostrd nu a{i gdsit nicio solulie la problema asta?. Sunteti din domeniu'

Domnul viceprimar spune cd s-a discutat cu SECOM-uI. Au venit au montat distribuitoare. Am achizilionat

apometre pentrll fietare aparlament qi urmeazd sd se facd contracte intre SECOM Ei chiriaqi. Cei de la SECOM au spus

cd nu fac contracte inclividuale cu persoanele p6na cAnd nu achitdm execLltarea'

Domnul viceprimar spune cd se vor cluta solu{ii sd se pldteascd executarea ;i dupa vom impune fiecare chiriaq in

pafle. 
^' in continuare, domnul preEedinte de gedin{a prezintd proiectul de hotariire pentru modificarea HCL nr'

41131.0g.2020 privind instituirea unor masuii fiscale gi aprobarea Procedurii de anulare a accesoriilor aferente

obligafiilor bugetare principale restante \a data de 31.03.2020 inclusiv, datorate bugetului local de cdtre contribuabilii de

p"iruaclninistrativteritorial6 a oragului Baia de Aramd, acesta fiind supus la vot;i aprobat cu 12 voturi ',pentru" 
qi

3,,abiineri" (Martinescu Grigore Claudiu, $alapa Ion, Virzob Dorin)'' in continuare, domn-ul pregedinte de gedinld prezintd proiectul de hotdrAre privind nominalizarea de cdtre

Consilir-rl Local al oraqulr-ri Baia de'Aramd a doi consilieri locali care vor avea calitatea de evaluatoriin cadrul cornisiei

de evaluare a performanlelor profesionale individuale ale secretarului general al oragului Baia de Aram6'- - 
i, ur*l disculiilor, consilierii locali propun pe domnul Sanislav Florin Lucian gi pe domnul ratomir valentin sd

facd parte din comisia de evaluare a secretarului general.

Se supune 1a vot proiectul de hotdrAre pririino nominalizarea de cdtre Consiliul Local ai oraqului Baia de Aramd a

doi consilieri locali care vor avea calitatea de evaluatori in cadrul comisiei de evaluare a performanlelor profesionale

individuale ale secretarului general al oragului Baia de Aram6, cu propunerile mai sus individualizate, acesta fiind

aprobat in unanimitate (15 voturi ,,pentru").-'--l;^;;;i1rr.r., a"irnul pre;edinte de Eedin(6 prezintd proiectul de hotdr6re privind mandatarea reprezentantului

Consiliului Local al ora;ului Baia de Arami sd-gi exprime votul asupra punctelor inscrise pe ordinea de zi a gedinlei

AGOA de la SECOM din data de 11.04.2022.

Domnul Sanislav Florin Lucian spune c6 trebuie sd atragem atenlia reprezentantului consiliului local sd vin5, in

termen de 30 de zile, sd ne spund ce s-a intdmplat acolo.



Agadar, propun urmltorul amendament : se aclaugd un nou articol cu unttdtorul conlinut: ,,Dotnnul $alapa lon

va prezentcr C'onsilittbti Local ai ora;ului Baia de ,4rantd, in ternten cle 30 cte zile, un raport cu privire la rezultatul

clezhaterilor ,seclinyei .4GOA de la SECOM din d.ata de I I .04.2022 ".

Se supune la vot proiectul de hotdrAre privincl mandatarea reprezentantului Consiliului Local al oraEului Baia de

Aramd sd-9i expripe votul asupra punctelor ?nscrise pe ordinea de z"i a qedinlei AGOA de la SECOM din data de

11.04.202;,cu amendamentul inclividualizatmai sus, acesta fiind aprobal in uttanimitate (15 voturi ,,pentru")'" 
i, ."rrir,ur", dorrlul preqedinte de geclinla prezintd proiectul cie hotdr6re privind rectificarea br-rgetului local al

oragr,rlui Baia de Aramf, pentru anul 2022.

Domnul Sanislav plorin Lucian spune cd a observant in proiect cd vrem sd linan15m aparat de depistare a

stupefiantelor pe care sa-l d[m poliliei. bhiul. ur.rn droga{i in Baia cle Aramd. A;tea nu au bani sd cumpere pAine qi

noi cr-rrnpdr6m aparate de depistat clrogLrri. Anr avut cazuri de coustrmuri in localitate?.

Domnul p,:i,ru1. afirmd c6, din pdcate, am avut ca'zari de collsum de stupefiante.

Domnul Sanislav Florin Lucian intreaba dacd s-a chemat vreodatd Politia din Severin 9i au depistat pe cineva'

Domnul primar afirmd cd nu vorn da aparatul Poliliei. Polilia local6 va incheia un pa.fieneriat in acest sens' Eu vd

spur-r cd se consumd slupefiante in ora;ul Baia de Aramd'

Domnul Sanislav Florin Lucian afirmd cd din punctul meu de vedere nu se consumd stupefiante. Politia are parghi

necesare in acest sens.

Domnul Cojocaru loan spune cd gtie doar de un caz cu un elev de la Colegiu, insd nu s-a petrecut in incinta gcolii'

Domnul Sanislav F'lorin Lucian ipun" cd atunci cand faci o cheltuiala din bani pr-rblici trebuie sd ai un rapoft de

oportunitate pe care cineva sd qi-l asume. lnbaza, a ce ne asumdm, avem vreun caz confirmat in Baia de elevi care

consumddroguri. ! ..---t_^t^A
Domnul primar spune cd am luat deciziasd trirnitem polilia locald la Colegir-r pentru cd au fost sesizate 4 cazurr'in

care s-all cerut elevilor tani peltru taxd de proteclie. Nu este posibil, qi de asta vd spun cd aparatul este. necesar'.

Domnul Sanislav Florin Lr-rcian afirrn6 cI este c1e acoid sd alocdm surnele necesare pentru extinderea ziduh-ri de

protectie la NegoieEti. insd vreau sd vd spun cd dirigintele nostru de qantier nu tine lucrarile din scurt qi sunt nutnai

probleme. vzi atrag atentia cd administreaid proiectela nivel local oameni care au rnai dat greq in sitLraliisimiiare' Am

solicitat prezenta c{irigintelui de santier in gedinla, insd observ cd acesta nLl este prezent. Nu stiu c6nd Baia de Aramr va

mai avea at6{ia bani c1e cheltuit in infiastructurd. Vreau sd-l intreb personal in gedin!5 sd vdd daca ;tie ce obligatie are

clirigintete cle ;antier in situatia in care observd la punerea in execu{ie a unui proiect cd existd probleme' Concret,

clirilintele de qantier nu unndreqte lucrdrile. El trebuie sd sesizeze constrllctorul cd prin respectarea sau trerespectarea

cotei de nivel se obtureazd canalale sau intreaga proprietate. El, impreuni cu proiectantr-rl trebuie sd rezolve problernele

astea. La hald la mine, e un metru diferen{a. du t-u* intrebatpe domnul primar care e solu{ia. sd bag eu 100 de maEini

de umpluturd ca sd pot sa intru in curte sau sd demolez totul qi sd fac de lazero. Construcliile se fac dupd cotazero a

strazii. Concluzia este cd omul nu-si dd interesLrl deloc, sunt chestii vizibile. Mai mult, am fost cu comisia de urbanism

irr teren anul trecut. v-am atras atenlia cd nu se respectd cotele la intrarea la propriet[li' Degeaba le facem asfalt, dacd

noi le blocdm intrarile la proprietdfi.
Domprrl primar spune cd sunteti informali gregit, cotele din proiect au fost respectate.

Domnul Sanislav Florin Lucian spune calihala, jumdtate din elevatia la gard s-au urcat pe ea. Eu o. sd vd dau in

judecatd, gtiu ce am de lzcut personal. Noi trebuie sa muilumim oameni, asta este ideea. Dirigintele de ;antier a venit ct-t

parrAnt in'pungd ca sd-gi bati joc de noiin gedinld. El nu are voie sI vind pe $antier ldrd proiect'

Domnul Sanislav Florin Lucian propune urmdtorul amendament: dimin.,ar"a sumei de 30.000 lei de la capitolul

61.2A.03.04 - j1.OL03 prevdzuti pentru achizilionarea aparatului de depistare a stupefiantelor - DROGTEST, ;i in
consecila suplimentareu iu.up.84.iA.03.03 -71.01.01 (Asfaltare parcare bloc22-24 adiacent aleea Al. Ioan cuza) cu

acestd sumd de 30.000 lei.

Se supune la vot amendamentul individualizat mai sus, acesta fiind respins cu 7 voturi ,,impotriva respingerii" (

Alexandru Bogdan cezar,Berbec Dorel, Martinescu Grigore claudiu, Sanislav Florin Lucian, $alapa Ion, virzob Dorin,

Virzob Toader) gi 8 voturi ,,pentru respingere".

Se supune la vot proiectut de nbtxiare de hotdrare privind rectificarea bugetului local al ora;ului Baia de Aramd

pentru anul 2022, in iorma propusl de cdtre iniliator, acesta fiind aprobat cu 8 voturi ,,pentru" 9i 7 ,,ab\ineri"

(Alexandru Bogdan Cezar, gbrbec Dorel, Ciochina llie, Sanislav Florin Lucian, $alapa lon, Virzob Dorin, Virzob

'Ioader).

bomnul preEedinte de qedinil propune sI fie luatd o pauzd de 10 minute.

il";;,i,iule, domnrl pre;edinte de gedin![ prezintiproiectul de hotir0re privind inilierea proceduriior necesare

pentru infinlarea unui ,,parc industrial" gi ,n.l iocietafl cu aclionariat fondator Ora;ul Baia de Aramd prin Consiliul

Local al oragului Baia de Aramd, av6nd ca obiect principal activitatea de administrare imobile, precum ;i dezvoltarea

proiectelor de construclii.



Dornnrl sanislav Florin lucian spune cd domnul Ancrlla victor a mai iniliat proiecte, iar ele stau amorlite in

serlar qi l.lu s-a intamplat nimic. intrebarea este dacd acesta societate pe care vre{i sd o infiinlam" care trebuie sd aibS un

aclministrator, un sediu, un contabil. ce obiective are pentru cX ncri nu avem un PUG actuLalizat' Ce va face aceastd

sooietate Ei cum va scoate aceea pd;une?.

Dor.nnul Ancula Victor afirmd c'a in baza legii I 8612013 se fac der.nersuri la Ministerul Dezvoltarii pentru

oblinerea titluluri ae par" lrJrti.irr. in baza titlului I" pu." indr-rstrial se merge la Ministerul Agriculturii gi suntenl

scr-rtiti c1e collpeltsarea de teren ;i de alte taxe pentru scoaterea din circuitul agricol'

Domnul Sar-rislav Florin Lucian spune cE am mai avut o disculie clespre acest teren 5i am spus cd s-ar putea sd fie

ocupat o parte. S-a mers in teren sd se obsewe. Sau acoperim o ilegalitate cu acest proiect'

Dornnr,rl Ancula victor afinnd cd terenul este inscris in caflea funciard care este liberd de sarcini. Eu nlt arn alte

cr-rno;tin1e. Am adeverinld de la Prirndrie cd acest teren este liber de sarcini.

Domnr_rl Sanislav Florin Lucian spune c[ nu a vdzut nicio cerere de la vreun dezvoltator ca sd vind sd investeascd

in Baia cle Ararna si sd creeze locuri de munci. Eu cred cd infiinlarea acestei societali ar fi o gaurd neagrd pentru oraqul

Baia de Aramd. Ati lzcut un calcul cu privire la costul infiinlirii societdtii. Mai mr-rlt. nlr s-a cerut avizul comisiei

econornice, iar aici este vorba de sume de bani ce utmeazd a fi cheltLrite.

Domnul Ancula Victor spune cd prin acest proiect se aprobd inilierea procedurilor, nll se solicitd sume'

Domnul primar spune c[ atunci cAnd vor veni investitorii vor incepe Ei cheltuielile societatii'

Domnul Alexandru Bogdan Cezar spune cd a observat in proiect cd se pot obtine fonduri europene in acest sens'

Dacd noi accesf,m fonduri europene, nu sunt prevdzute cheituielile cu acestd societate in proiect, la care dortnul Ancu{a

victor spune c6 sunt prevazute doar cheltuielile pentru infrastructurS.

Domnul Sanislav Florin Lucian spune ca scrie clar in proiect faptul cd se asigurd de la bugetul local cheltuielile

de infiintare.
Domnul 'l'atomir Valentin, afirmd cd spre deosebire de pdrerea colegilor, eu vad acest proiect ca cel mai

irr-rporlant de pe ordine a de zi. Dac6 oferi invesiitorului iniiastructura, dupd vine gi solicitarea. E un lucru care trebuie

fEcut gi este prioritate zeto. Pe de altd parte forl[ de muncd este in zon6. Nu va fi ugor, dar e un inceput pe care trebuie

si-l continudm.
Dornnr,rl Alexandru Bogdan Cezar spune cd un investitor dacd vitre cere anttmite facilit[ti, la care domnul

Ancu{a Victor afirmd cd legea prevede o serie de facilitati'
Domnul Sanislav [rlorin Lr-rcian spune cd am avut o gramadd de inceputt-tri, respectiv retea de gaze'

,ri.rnl.,iO-..rrrrf u. irn.Uarea mea este da"u finalizam qi noi ceva. Eu sunt in opozitie qi am ini!iat proiectul cu toaleta

in pia1a, iar acurn s-a sernnat contractul de execr-r{ie. du apreciez activitatea clumneavoastra' nu vreau sd rni h-rati in

nurne de riu.
Se supune la vot proiectul de hotdrAre privind inilierea procedurilor _nec€sare 

pentru infinlarea lnui ,,parc

industrial,, qi r-rnei societdli cu aclionariat fondator Oragul Baia de Arami prin Consiliul Local al ora;ulr-ri Baia de

Aramd, av6nd ca obiect principal activitatea de administrare imobile. precum gi dezvoltarea proiectelor de construclii,

acesta fiin<1 aprobat cu B voturi',,pentru" ;i 7,,ab!ineri" (Alexandni Bogdan cezar" Berbec Dorel. Ciochina Ilie, Satlislav

Florin Lucian. Salapa Ion, Virzob Dorin, Virzob Toader)'- 
l;;;riilr"i., domnul preqedinte cle;edinla prezintdproiectul de hotdrlire pentru revocarea I-lot[rarii ConsiliulLri

Local al ora;ului Baia de Aiama nr. 1/i a.ol.ioiz privind aprobarea renuntdrii la judecata aferentd dosarului nr'

96411B1l212i,aflat pe rolul Judecdtoriei Baia de Aramd, av6nd ca obiect revendicare imobiliard'

Domnul Sanislav Florin Lucian spune c6 in rdspunsul de Ia Prefecturd se face referire la faptul cd bunurile din

domeniul public sunt inalienabile, iar noi ardtdm clar canu delinem acte qi acest drum nu fiugureazd in domeniul public'

Deci, oatnenii se fac cd nu inleleg.
Domnul Cioachind Ilie spune cd acel drum este proprietate public6, puteli intreba pe orcine. 80 de ulite au fost

omise sd fie trecute in domeniul public.

Domnul Sanislav Florin Lucian spune cd noi ne raport[m la documente. Sd conteste ?n instan{6, nu ne revocam

noi hotarArea,
Domnul Martinescu Grigore Claudiu spune c[ aceastd problemd depdge;te competenrele consiliului local'

Se supune la vot proiectul de hotdrAre pentru ,.ro"u.." Hot[rArii Consiliului Local al oraqului Baia de Aramd

nr. 1i 1 g.ol .zozzprivind aprobarea renun{arii lajudecata aferent[ dosarului nr. 964118112021, aflat pe rolul Judecdtoriei

Baia de Aram6, av6nd ca obiect revendicare imobiliarS, acesta fiind aprobat cu 8 voturi ,,pentru' ;i 7"ab1ineri"

(Alexandru Bogdan Cezar,Berbec Dorel, Sanislav Florin Lucian, $alapa lon, Tatomir Valentin, Virzob Dorin' Virzob

Toader).
in continuare, domnul $erban Ionel solicit6 ca Prim6ria sd desemneze un purtdtor de cuvant pentru ca cetdleni sd

afle ce se intampld in acest orag. De ur"*"r.u, sa-mi rSspundd 9i mie domnul primar care este termenul pentru a

rdspunde la o cerere depusa din l5 iunie 2021. Tootodatd, intieabd c6nd se vor mdtura strdzile oraqului'

Domnul prin1u. rprne cd existd varianta de formuia o actiune in instanli avAnd ca obiect obligalia de a face'



Domnul Ciochin6 Ilie spune cd au fost inrpuse 5 persoane la gunoi ;i pentru casele in care nu locui;te nimeni'

Domnul primar afirmd cd intr-adevd sunt probleme cu acest serviciu 9i implementarea regulamentului'

Dornnul secretar afirmd cA se pot depune declaratii rectificative 9i se rezolvS neconcordan{ele'

Domnul Sanislav Florin l-ucian spune ci am avut o discurlie ;i am hotdrAt cd o sd ddm utilajele flnrrei de

saiubrizare contracost. in continuare, tractornl ;i remorca, muncesc pentru o firmd privatd care incaseaza'

Domnul primar spune c6 noi incasim banii cle la popr-rlalie pentru o_ flrmd privata' Este aceiaqi chestiune' Noi

ver-rirr ?r,r ajutorul oar-uenilor. Eu vreau sd reziliem contractul cu acestd firm6, insd sunt nigte condilii care trebuie

str.rd iate.
Domnul Sanislav Florin Lucian spllne cd ei arr contract orin care s-ar-r angajat sd ridice gunoiele' Nu ridicd

gunoaiele nr-r ii platim. Este at6t de simpfu. Trebuie si ddrn o hotSrdre a consiliulr-ri local, stabilim tarifele pe ora qi le

thcerr factura. NLr trebuie sd reziliem ca sd intrdm in nr:rmalitate. Eu concluziorrcz cd trebuie promovat un proiect de

hotdrAre pentrll a stabili tarif-ele de inchiriere a utilajelor dirr dotarea prirnariei'

ii.ontinuure, dornnul Alexandru Bogdan cezar afirma cd srptamdna trecutd am avllt nepldcerea de avea nigte

incendii la noi in localitate gi ali vazut prolilemele pe care le-am avur cu autoutilitara de la pompieri' Sunt drumuri

private care deservesc proprietafi ;i sunt in prelungirea cirumurilor din domeniul public. Atata timp cat prirnf,ria a spLrs

cd nu poate sd intervind pe drumuiile publice in liiigiu, eu propun sd donez o indemnizatie de consilier ca s5 putem sd

cumpdrdm motorind pentru Lrtilajul din dotarea prinrariei ca s5 putem sd nivelSm acele drumuri private care practic sunt

inaccesibile.
Domnul primar afirrrd cd a<;olo este necesar un buldorez'

Domnul cucu lon spune c6 azi nivelam gi maine dacd ploua este la fel. Sunt tractoriqti care urcd pe acolo gi i;i

bat joc.

Drept perrtrll care am incheiat prezentul proces - verbal'

Secretar General.
Presedinte de;edin{i,

Martinescu Gttgg
.ii
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Curelea Vf$rrrsabin
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